
Záznam 

z riadneho zasadnutia AS SvF UNIZA v akad. r. 2024/2025, ktoré sa konalo 

vo štvrtok 31.10.2024 o 8:30 hod. v miestnosti AE307 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (13 členov, na začiatku 12) 

AD 1) Otvorenie a schválenie programu 

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Ing. Eva Remišová, PhD. privítala členov senátu a hostí na 

šestnástom zasadnutí senátu s mandátom 2022 – 2026 a odovzdala novým senátorom 

(Bc. Ondrej Mišák, Bc. Veronika Miškovčíková) menovacie dekréty pre funkčné obdobie 2022 

- 2026. Predsedníčka AS konštatovala, že senát je uznášania schopný, otvorila zasadnutie a 

navrhla nasledujúci program: 

1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Schválenie overovateľov zápisu 
3. Návrh na schválenie Zásad a pravidiel prijímacieho konania pre 1., 2. a 3. stupeň 

vysokoškolského štúdia na SvF UNIZA pre ak. rok 2025/2026 
4. Voľba člena Legislatívnej komisie Akademického senátu Stavebnej fakulty UNIZA za 

študentskú časť senátu 
5. Návrh na schválenie členov Disciplinárnej komisie Stavebnej fakulty UNIZA z radov 

študentov fakulty 
6. Informácie o zmenách v zložení Rád študijných programov Stavebnej fakulty UNIZA 
7. Rôzne 

Hlasovanie o predloženom programe: 

Hlasovanie: ZA: 12 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Stav: Schválené 

Po hlasovaní prišiel senátor Ing. Erik Vrchovský. 

AD 2) Schválenie overovateľov zápisu 

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Remišová navrhla za overovateľov zápisu doc. Ing. Radoslava 

Ponechala, PhD. a Ing. Erika Vrchovského, ktorí s návrhom súhlasili. 

Hlasovanie za overovateľov zápisu: 

 doc. Ing. Radoslav Ponechal, PhD. ZA: 12 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené 

 Ing. Erik Vrchovský  ZA: 12 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené 

AD 3) Návrh na schválenie Zásad a pravidiel prijímacieho konania pre 1., 2. a 3. stupeň 

vysokoškolského štúdia na SvF UNIZA pre ak. rok 2025/2026 

Predsedníčka AS SvF odovzdala slovo p. dekanovi, ktorý oboznámil prítomných 

s predkladanými dokumentami. Dekan informoval o podmienkach prijímania uchádzačov, 

o poplatku za prijímacie konanie, o plánovaných počtoch prijatých študentov. Bol navrhnutý 

znížený poplatok za štúdium v anglickom jazyku. 

Prof.Decký: navrhol zjednotiť celkový priemer známok pre uchádzačov zo všetkých škôl. 

Prebehla diskusia na tému zjednotenia. Ing. Chromčák navrhol, aby sa najprv preskúmala 



štatistika, koľkých študentov ovplyvní nová hodnota celkového priemeru. Dekan navrhol 

hodnotu 2,4. 

Predsedníčka senátu navrhla hlasovanie za zjednotenie priemeru známok pre uchádzačov 

z gymnázia, strednej priemyselnej školy, strednej odbornej školy, spojenej školy a akadémií na 

hodnotu 2,4. 

Hlasovanie: ZA: 11 Proti: 0 Zdržal sa: 2 Stav: Schválené 

V zásadách prijímacieho konania pre inžinierske štúdium neboli žiadne zmeny a ani žiadne 

pripomienky v diskusii. 

V zásadách prijímacieho konania pre doktorandské štúdium dekan informoval o zmenách 

v dokumente, o počtoch prijímaných študentov a aplikácii anglického jazyka v doktorandskom 

štúdiu. Dekan informoval o pripravovanom návrhu prijímať študentov z okolitých krajín, ktorí 

neovládajú slovenský jazyk. 

Doc.Papánová: Akademický senát a orgány vnútornej samosprávy fakulty by mali začať 

harmonizovať nielen prijímacie konanie na doktorandské štúdium, ale aj študijný poriadok pre 

prípady externých školiacich pracovísk. Toto štúdium je v súčasnosti postavené iba na jednej 

zmluve s externým školiacim pracoviskom SAV USTARCH. Keďže externých pracovísk môže byť 

viac, je nutné sa čo najskôr zaoberať problematikou veľkého množstva rozdielnych podmienok 

štúdia (dĺžka štúdia, podmienky dizertačnej skúšky, podmienky na študijne pobyty, podmienky 

min. publikačných výstupov, kritéria na školiteľa konzultanta, ....) 

Hlasovanie o schválení Zásad a pravidiel prijímacieho konania pre 1., 2. a 3. stupeň: 

Hlasovanie: ZA: 13 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Stav: Schválené 

AD 4) Voľba člena Legislatívnej komisie Akademického senátu Stavebnej fakulty UNIZA za 

študentskú časť senátu 

Predsedníčka AS SvF oboznámila senátorov, že Ing Marek Chabada úspešne skončil 

doktorandské štúdium a zanikol mu mandát na člena AS a člena Legislatívnej komisie SvF za 

študentskú časť. Študentská časť AS navrhla do LK sl. Barboru Bandíkovú, ktorá s návrhom 

súhlasila.  

Predsedníčka AS SvF navrhla tajnú voľbu a Ing. Petra Danišoviča a sl. Dominiku Kyselicovú do 

volebnej komisie, ktorí s návrhom súhlasili. 

 Ing. Peter Danišovič, PhD. ZA: 12 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené 

 Dominika Kyselicová  ZA: 12 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené 

Prebehla tajná voľba člena Legislatívnej komisie AS SvF UNIZA za študentskú časť: 

Hlasovanie: ZA: 13 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Stav: Schválené 

AD 5) Návrh na schválenie členov Disciplinárnej komisie Stavebnej fakulty UNIZA z radov 

študentov fakulty 



Predsedníčka AS SvF oboznámila senátorov s návrhmi členov Disciplinárnej komisie SvF UNIZA 

z radov študentov pre jednotlivé stupne štúdia, ktorí sa schvaľujú na obdobie 1 roka. Prebehla 

tajná voľba členov Disciplinárnej komisie SvF UNIZA z radov študentov fakulty: 

 Barbora Bandíková ZA: 13 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Stav: Schválené 

 Bc. Veronika Miškovčíková ZA: 13 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Stav: Schválené 

 Ing. Ema Brozová ZA: 12 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené 

AD 6) Informácie o zmenách v zložení Rád študijných programov Stavebnej fakulty UNIZA 

Predsedníčka AS SvF odovzdala slovo p. dekanovi, ktorý oboznámil členov senátu 

s  navrhovanými zmenami v zložení rád študijných programov na SvF UNIZA v súlade so 

smernicou č. 214, o ktorých bude hlasovať Vedecká rada SvF.  

Ing.Bulko: doktorand Ing. Pisarčík študuje dennú formu 3.stupňa, ale v Rade študijných 

programov je vedený za externú formu, prečo je to tak? Pani prodekanka doc.Kúdelčíková 

informovala, že v externej forme TMS momentálne nik neštuduje a preto bol oslovený študent 

z dennej formy. Ak by nebol v študijnom programe žiadny študent, musel by sa osloviť študent 

z príbuzného študijného programu. 

Akademická senát vzal na vedomie navrhované zmeny v zložení rád študijných programov. 

AD 7) Rôzne 

Doc.Remišová – AS fakulty bol požiadaný rektorom UNIZA o návrh na člena Akreditačnej rady 

UNIZA z radov študentov 3.stupňa. Nominovaná bola Ing. Emma Brozová. Dekan doplnil, že 

po hlasovaní na KR sa do akreditačnej rady dostala študentka za fakultu PEDAS, študentka 

za SvF skončila na treťom mieste.  

Študentská časť AS SvF – požiadala dekana o riešenie parkovanie na ubytovacom zariadení 

Hliny, kde parkujú aj vozidlá Žilinčanov a študenti nemajú kde parkovať.  

Ing.Farbák – sa dotazoval dekana ako si stojí fakulta z pohľadu výkonnostných zmlúv? Dekan 

odpovedal v čom je fakulta silná (spolupráca s praxou, projektové úlohy, publikačné hodnotné 

výstupy) a kde máme slabšie výkony (počet zahraničných študentov, otvorené štúdium), 

doplnil, že momentálne nemáme spracovanú podrobnú štatistiku, ale na budúcom stretnutí 

takúto štatistiku môže ukázať. Doc.Kúdelčiková doplnila, že sa plnenie výkonnostných zmlúv 

rieši z úrovne univerzity a jednotlivé ukazovatele bude vyhodnocovať univerzita.  

Ing.Farbák – nastolil otázku zefektívnenia externého štúdia? Dekan odpovedal, že sa táto téma 

diskutovala na rade garantov fakulty, jednotlivé programy sa nebudú otvárať každý rok, ale 

striedavo IKDS jeden rok a ďalší rok TMS, hlavne na inžinierskom stupni.  

Prof.Decký – navrhol požiadavku na zjednotenie končiaceho semestra s fakultou Pedas, kedy 

študenti Pedas majú 6 týždňový semester a študenti SvF majú 10 týždňový. Naši absolventi sú 

potom znevýhodnení na trhu práce. Konkrétna odpoveď nezaznela.  

 



V Žiline 31.10.2024 

 

 

Prílohy 

Prezenčná listina, Hlasovacie lístky voľby člena Legislatívnej komisie za študentskú časť, 

Hlasovacie lístky voľby členov Disciplinárnej komisie. 

 

Zapisovateľ: Ing. Roman Bulko, PhD. .............................. 

 

Overovatelia: doc. Ing. Radoslav Ponechal, PhD. .............................. 

 Ing. Erik Vrchovský .............................. 

 

 .............................. 

 doc. Ing. Eva Remišová, PhD. 

 predsedníčka AS SvF UNIZA 


